



## Pelurus rambut - TIBOLLI

### TRIOXXY



**TIBOLLI**  
SALON PROFESSIONAL

✉ bbazar@globelife.com  
☎ +39 0331 1706328  
🌐 www.globelife.com/gk-tibolli

### TRIOXXY

#### balut pembungkusan - selamat tinggal rambut keriting dan tidak terurus

produk inovatif, komunikasi yang dinamik, bergaya dan menarik perhatian reka bentuk. TIBOLLI adalah jenama muda tetapi dengan idea-idea yang jelas, yang direka untuk memukau, yang direka untuk mereka yang mencari sesuatu yang berbeza, sesuatu yang unik. Ia adalah rawatan pelincinan bagi TIBOLLI dapat mengawal walaupun rambut yang paling derhaka. TRIOXXY adalah sesuai untuk mereka yang ingin rambut lebih lembut, berkilat, sihat dan kuat. Trioxy adalah nama molekul yang penyelidikan makmal dan pembangunan TIBOLLI telah menemui dan dibangunkan khas untuk penjagaan rambut. Yang TRIOXXY molekul sebenarnya, sinergi protein yang mudah menembusi rambut membaiki ia dari dalam terima kasih kepada sistem yang inovatif HDA Sistem Penyampaian Hydra. Sistem Penyampaian Hydra merupakan teknologi yang mencergaskan dan memperbaiki struktur rambut. Ia adalah satu sistem yang merangkumi setiap helai, pendedap di bahagian dalamnya semua nutrien dan pelembap. Campuran berkuasa protein TRIOXXY menembusi setiap helai, membaiki kerosakan dan menyuburkan rambut, memperbaiki strukturnya. Ini perlindungan yang kuat melindungi rambut anda daripada kerosakan yang disebabkan oleh cuaca dan dengan gaya rambut berulang.

**kaedah penggunaan:** mencuci rambut anda dua kali dengan TIBOLLI PRA- RAWATAN SHAMPOO. Pra- kering rambut dengan pengering rambut untuk 80%. Bahagikan kepala kepada empat bahagian. Trioxy memohon dengan berus pada helai rambut dengan ketebalan 2 cm. Mengurut skala kaunter untuk memastikan bahawa produk menembusi jauh ke dalam rambut. Sikat untuk mengeluarkan apa-apa yang berlebihan. Biarkan selama 5 hingga 35 minit (5 minit untuk rambut nipis dan terluntur, 35 minit untuk rambut, tebal dan keriting). 100 % kering rambut sehingga kering produk. Sel-sel benih pada rambut helai nipis bermula dari tengkuk leher. Bilangan langkah bergantung kepada akar, panjang dan berakhir, dan bergantung kepada jenis rambut. The satuan panas plat yang berbeza-beza dari 180 ° Celsius untuk rambut terutamanya dirawat hingga 200 darjah untuk rambut semula jadi, sehingga ke 220 ° / 230 ° untuk rambut terutamanya tahan dan keriting. TRIOXXY mencuci dengan air suam. Memohon kelembapan TABIAT dan biarkan selama 10 minit. Mencuci TABIAT kelembapan dan kering dengan pengering rambut dan hanya tangan.

**kotak :** botol 300 ml dan 1000